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Burmistrz Tomaszowa Lubelskiego, 

Wojciech Żukowski

INTERPELACJA RADNEGO 

W sprawie braku oświetlenia ulicznego na ul. Majdańskiej.

Zwracam się z prośbą o pilne rozpatrzenie sprawy braku oświetlenia ulicznego na ul. 

Majdańskiej w Tomaszowie Lubelskim.

To jedna z nielicznych, a być może jedyna ulica w naszym mieście, na której nie ma ani jednej 

latami, mimo że jest to droga dość ruchliwa i często uczęszczana zarówno przez samochody, 

jak i pieszych. Brak oświetlenia nie Wiko znacząco obniża komfort poruszania się po zmroku, 

ale przede wszystkim stwarza realne zagrożenie dla bezpieczeństwa mieszkańców.

Proszę o podjęcie działań mających na celu poprawę tej sytuacji i doprowadzenie do montażu 

oświetlenia ulicznego na tym odcinku.

Z poważaniem, 

Dawid Portuś

Radny Rady Miejskiej Tomaszowa Lubelskiego
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